

ZERTIFIKAT

für das Managementsystem nach
ISO 14001 : 2015

Die Zertifizierungsstelle TÜV NORD CERT GmbH bestätigt hiermit als Ergebnis der Auditierung, Bewertung und Zertifizierungsentscheidung gemäß ISO/IEC 17021-1:2015, dass die Organisation

Boryszew S.A. Oddział Maflow w Tychach,
ul. Fabryczna 43,
PL / 43-100 Tychy



ein Managementsystem konform zu den Anforderungen der ISO 14001 : 2015 am Standort

Boryszew Formenbau Deutschland GmbH,
Fabrikstrasse 16,
02692 Doberschau, Germany

betreibt und innerhalb der Laufzeit des Zertifikats von 3 Jahren auf Konformität überwacht wird.

Geltungsbereich

Konstruktion, Fertigung und Erprobung von Spritzgießformen für die Kunststoffverarbeitung sowie Produktion und Vertrieb von Kunststoffprodukten.

Zertifikat-Registrier-Nr. 44 104 20460009-018
Auditbericht-Nr. PL3263/2022

Gültig von 2022-10-10
Gültig bis 2025-10-09


Zertifizierungsstelle
der TÜV NORD CERT GmbH

Katowice, 2022-08-25

Dieses Zertifikat ist gültig in Verbindung mit dem Hauptzertifikat.

CERTIFICATE

Management system as per
ISO 14001 : 2015

The Certification Body TÜV NORD CERT GmbH hereby confirms as a result of the audit, assessment and certification decision according to ISO/IEC 17021-1:2015, that the organization

Boryszew S.A. Oddział Maflow w Tychach,
ul. Fabryczna 43,
PL / 43-100 Tychy



operates a management system in accordance with the requirements of ISO 14001 : 2015 at the location

Boryszew Formenbau Deutschland GmbH,
Fabrikstrasse 16,
02692 Doberschau, Germany

will be assessed for conformity within the 3 year term of validity of the certificate.

Scope

Design, manufacturing and testing of injection moulds for the plastics processing as well as manufacturing and sales of plastic products.

Certificate Registration No. 44 104 20460009-018
Audit Report No. PL3263/2022

Valid from 2022-10-10
Valid until 2025-10-09


Certification Body
at TÜV NORD CERT GmbH

Katowice, 2022-08-25

This certificate is valid in conjunction with the main certificate.